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شراكـــة وطنيــــة...
جــــــــودة تستحقهـــــا

. لذلك نحن لا 
ً
بتطويرهـــا وجهات تمنح الجميع حياة أفضل اليوم وغدا NHC تفخـــر

نحقق معايير الجودة المعتادة فحسب، بل نتخطاها إلى مستوى أعلى.

انطلقنا في رحلة بناء بنية تحتية مســـتدامة لضواح تنبض بالحياة  منذ عام ٢٠١٦
ار  وفضـــاءات عمرانية تعيد صياغة فن عيش الحياة. تحيط وجهاتنا الســـكان والزوّ
بمختلـــف أبعـــاد الحيـــاة السلســـة، وذلك مـــن خلال التخطيـــط المـــدروس لمواقع 
المرافـــق الهامة على بعد دقائق، كمراكز التســـوق والمســـطحات الخضراء في 

خطوة لإثراء ملامح الحياة وأنماطها المتنوعة في كل يوم.

فـــي كل مـــا تبنيـــه علـــى تنميـــة ازدهـــار عمرانـــي ينعم فيـــه الفرد  NHC تحـــرص
والعائلات بالرخاء وإحداث نقلة ترتقي بتجربتهم وتقبل بهم على الغد باستثمار 

ينمي قيمته على مدى الأعوام.

National Partnership...
Quality You Deserve
NHC takes pride in developing destinations that offer everyone a better 
life—today and tomorrow. That’s why we don’t just meet standard quality 
benchmarks; we surpass them to reach new heights.

Since 2016, we have embarked on a journey to build a sustainable 
infrastructure for vibrant suburbs and urban spaces that redefine the art of 
living. Our destinations immerse residents and visitors in all aspects of 
seamless living, with thoughtfully planned locations that place key 
amenities—such as shopping centers and green spaces—just minutes 
away. This approach enriches everyday life with diversity and vitality.

At NHC, every development is a step toward fostering thriving urban 
communities where individuals and families enjoy prosperity. Our goal is to 
elevate the living experience and pave the way for a better tomorrow—one 
that carries lasting value and meaningful investment for years to come.





Dar wa Emaar is proud to announce the launch of the “Residence Al Narjis” 
project, which comprises 10 residential buildings featuring a total of 540 
housing units. Strategically located just 5 kilometers from the airport, 
the project offers a modern and unique lifestyle, supported by a range of 
essential commercial facilities that cater to the daily needs of its residents.

تفخـــر شـــركة دار وإعمار بـــالإعلان عن إطلاق مشـــروع "ريزيدنس النرجـــس"، الذي 
يضم 10 مباني سكنية تحتوي على 540 وحدة سكنية. يقع المشروع في موقع 
اســـتراتيجي على بُعـــــد 5 كيلومترات فقط من المطار، ويوفر أســـلوب حياة عصريًا 
وفريدًا، مدعومًا بمجموعة من المرافق التجارية الأساســـية التي تلبي احتياجات 

السكــــــان اليوميـــــــة
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طريق الملك سلمان بن عبدالعزيز

طريق الأمير فيصل بن بندر بن عبدالعزيز

طريق المطار الفرعي

جامعة الأميرة نورة بنت عبد الرحمن

واجهة الرياض

مستشفى المملكةجامعة الإمام

البنك الأهلي

اسواق التميمي

الجامعة السعودية الإلكترونية

طريق عثمان بن عفان
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It is the residential dream you have always awaited—becoming clearer with 
every new dawn… and now it comes true with the “Residence Al Narjis” 
project, one of the most prominent integrated residential developments in 
northern Riyadh, embodying the concept of modern living within a refined 
and fully serviced environment.

Residence Al Narjis represents a distinguished residential experience, 
carefully designed to meet the aspirations of Saudi families through a variety 
of units that include apartments and townhouses, offered in multiple sizes 
with thoughtfully planned architectural designs that balance beauty and 
functionality.

Spanning an area of over 750,000 square meters, the project encompasses 
540 residential units, surrounded by integrated facilities such as parks, 
schools, mosques, commercial and healthcare centers, in addition to modern 
infrastructure that ensures comfort and privacy.

Whether you are seeking the perfect home for your family or a secure 
investment in a vibrant location, Residence Al Narjis provides a 
comprehensive environment with high-quality standards that reflect your 
ambitions and complement your lifestyle.

“Residence Al Narjis”… where your story begins with a new lifestyle, blending 
elegance, comfort, and sustainability.

هو الحلم الســـكني الذي طالما انتظرته، ومع كل إشـــراقة جديدة يزداد وضوحًا... 
والآن يتحقـــق هـــذا الحلم في مشـــروع "ريزيدنـــس النرجس"، أحد أبرز المشـــاريع 
السكنية المتكاملة شمال مدينة الرياض، والذي يجسّد مفهوم العيش العصري 

ضمن بيئة راقية متكاملة.

يمثـــل ريزيدنـــس النرجـــس تجربة ســـكنية متميـــزة، صُممـــت بعناية لتلبـــي تطلعات 
الأســـرة السعودية، من خلال وحدات متنوعة تشمل الشقق وفلل التاون هاوس، 

بمساحات متعددة وتصاميم معمارية مدروسة توازن بين الجمال والوظيفة. 

يمتد المشروع على مساحة تتجاوز 750,000 متر مربع، ويضم 540 وحدة سكنية، 
محاطـــة بمرافق متكاملة تشـــمل الحدائـــق، المدارس، المســـاجد، المراكز التجارية 

والصحية، إلى جانب البنية التحتية الحديثة التي تضمن الراحة والخصوصية.

ســـواء كنـــت تبحث عن الســـكن المثالـــي لعائلتك، أو عن اســـتثمار آمـــن في موقع 
حيـــوي، فـــإن ريزيدنس النرجس يقـــدم لك بيئـــة متكاملة بمعايير عاليـــة الجودة، 

تعكس تطلعاتك وتواكب نمط حياتك.

"ريزيدنس النرجس"... حيث تبدأ حكايتك مع أســـلوب حياة جديد، يجمع بين الأناقة، 
الراحة، والاستدامة.
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Sulaimani Design



Privacy and Safety for Your Family
Residence Al Narjis reflects Dar wa Emaar’s expertise in creating fully 
integrated residential environments where privacy and security come first.

The project is equipped with electronic gates and security offices distributed 
across all entrances to ensure residents’ peace of mind—especially when 
children are within the community while parents are away.

It also features two dedicated underground parking levels with numbered 
spaces assigned to each unit, along with two elevators in every building to 
minimize crowding. The apartments have been thoughtfully designed to 
achieve the highest levels of privacy, with layouts that reduce overlap and 
provide every family with the space and independence they deserve.

خصوصيــــــــة وأمـــــــان لعائلتـــــــك
يعكس ريزيدنس النرجس خبرة شركة دار وإعمار في تقديم بيئة سكنية متكاملة 
تُراعي الخصوصية والأمان كأولوية قصوى. تم تجهيز المشروع ببوابات إلكترونية 
ومكاتـــب أمن موزعة علـــى المداخل لضمان راحة وطمأنينة الســـكان، خصوصًا عند 
تواجـــد الأطفـــال داخل المشـــروع أثنـــاء غياب الأهل. كمـــا يضم المشـــروع طابقين 
مخصصين لمواقف السيارات المرقّمة لتوفير مواقف خاصة لكل وحدة، بالإضافة 
إلـــى مصعدين في كل مبنـــى لتفادي التزاحم. وقد روعي في تصميم الشـــقق 
تحقيـــق أقصى درجات الخصوصية، من خلال توزيع مـــدروس يقلل التداخل ويوفر 

لكل أسرة المساحة والاستقلالية التي تستحقها.



At Residence Al Narjis, we place great emphasis on embracing a modern 
lifestyle that meets the aspirations of our residents, while ensuring a holistic 
environment that balances comfort and privacy.

For this reason, the project has been thoughtfully designed with dedicated 
recreational facilities, including swimming pools within the community, 
providing families with a safe and enjoyable space to relax and engage in 
water activities—always with the utmost comfort and privacy.

فـــي ريزيدنـــس النرجـــس، نولي اهتمامًـــا كبيرًا بمواكبة أســـلوب الحيـــاة العصري 
وتلبيـــة تطلعات الســـكان، مـــع الحرص على توفيـــر بيئة متكاملة تجمـــع بين الراحة 
والخصوصيـــة. ولهـــذا، تم تصميـــم مرافق ترفيهية مخصصة تشـــمل برك ســـباحة 
ضمن نطاق المشروع، لتوفر للعائلات مساحة آمنة وممتعة للاسترخاء وممارسة 

الأنشطة المائيـــة بكـــل خصوصيـــة وراحـــة.

Experience the Velvet Touch of Living At Residence Al Narjis, we place great emphasis on embracing a modern 
lifestyle that meets the aspirations of our residents, while ensuring a holistic 
environment that balances comfort and privacy.

For this reason, the project has been thoughtfully designed with dedicated 
recreational facilities, including swimming pools within the community, 
providing families with a safe and enjoyable space to relax and engage in 
water activities—always with the utmost comfort and privacy.

فـــي ريزيدنـــس النرجـــس، نولي اهتمامًـــا كبيرًا بمواكبة أســـلوب الحيـــاة العصري 
وتلبيـــة تطلعات الســـكان، مـــع الحرص على توفيـــر بيئة متكاملة تجمـــع بين الراحة 
والخصوصيـــة. ولهـــذا، تم تصميـــم مرافق ترفيهية مخصصة تشـــمل برك ســـباحة 
ضمن نطاق المشروع، لتوفر للعائلات مساحة آمنة وممتعة للاسترخاء وممارسة 

الأنشطة المائيـــة بكـــل خصوصيـــة وراحـــة.

Experience the Velvet Touch of Living



A Modern and Enjoyable Lifestyle
Residence Al Narjis stands out with a modern, healthy environment that 
harmonizes with today’s lifestyle. The project offers state-of-the-art fitness 
centers equipped with the latest machines, enabling residents to stay active 
and maintain their wellbeing at any time—adding a unique sense of vitality 
and beauty to everyday life.

أسلـــوب حيـــاة عصـــري وممتـــع

يتميـــز مشـــروع ريزيدنـــس النرجس ببيئـــة صحية عصريـــة تتناغم مع أنمـــاط الحياة 
الحديثـــة، حيـــث يوفـــر صـــالات رياضيـــة مجهـــزة بأحـــدث المعـــدات لتعزيـــز الحيوية 
والحفـــاظ علـــى اللياقـــة البدنية فـــي أي وقت، ممـــا يضفي جمالية خاصــــة على 

الحيــاة اليوميــة لسكانه.



Unique Luxury for You and Your Family
At Residence Al Narjis, we believe in the importance of a balanced lifestyle 
that meets the aspirations of every family member. From modern sports 
facilities that encourage energy and vitality, to entertainment destinations 
and contemporary cafés that provide spaces for relaxation and social 
connection.

Every corner of this project has been carefully designed to offer you a 
holistic way of living—blending activity with tranquility, and wellbeing with 
enjoyment.

رفاهيــــة فريــدة لــك ولعائلتــك
فـــي ريزيدنس النرجس، نؤمن بأهمية الحياة المتوازنة التي تلبي تطلعات جميع 
أفراد الأسرة. من مرافق رياضية حديثة تُشجّع على النشاط والحيوية، إلى وجهات 

ترفيهية ومقاهٍ عصرية توفّر مساحات للاسترخاء والتواصل الاجتماعي.

كل زاويـــة فـــي هذا المشـــروع صُمّمـــت لتمنحك أســـلوب حياة متكامـــل يجمع بين 
الحركة والهدوء، وبين الصحة والمتعة.



At Residence Al Narjis, we have carefully created a unique harmony between 
nature and modern architecture, blending open green spaces with an 
upscale residential environment. The project is distinguished by its serene 
natural views and tree-lined walkways, offering residents a refreshing living 
experience day after day.

To further enrich the sense of community, the project features a dedicated 
relaxation and social space, serving a selection of light snacks and beverages 
in a calm and welcoming atmosphere.

فـــي ريزيدنـــس النرجـــس، حرصنا على تحقيق تناغـــم فريد بين الطبيعـــة والعمارة 
الحديثـــة، مـــن خلال تصميم يدمج المســـاحات الخضراء المفتوحة مع بيئة ســـكنية 
راقيـــة. يتميز المشـــروع بإطلالاته الطبيعية الهادئة وممراته المحاطة بالأشـــجار، 

مما يمنح السكان تجربة معيشية متجددة يومًا بعد يوم.

ولتعزيـــز نمـــط الحيـــاة المجتمعية، يوفّر المشـــروع مســـاحة مخصصة للاســـترخاء 
والتواصـــل الاجتماعـــي، تقـــدّم مجموعـــة مختـــارة مـــن المشـــروبات والمأكـــولات 

الخفيفة، ضمن أجواء هادئة.

Ideal Atmosphere and Integrated Environment At Residence Al Narjis, we have carefully created a unique harmony between 
nature and modern architecture, blending open green spaces with an 
upscale residential environment. The project is distinguished by its serene 
natural views and tree-lined walkways, offering residents a refreshing living 
experience day after day.

To further enrich the sense of community, the project features a dedicated 
relaxation and social space, serving a selection of light snacks and beverages 
in a calm and welcoming atmosphere.

فـــي ريزيدنـــس النرجـــس، حرصنا على تحقيق تناغـــم فريد بين الطبيعـــة والعمارة 
الحديثـــة، مـــن خلال تصميم يدمج المســـاحات الخضراء المفتوحة مع بيئة ســـكنية 
راقيـــة. يتميز المشـــروع بإطلالاته الطبيعية الهادئة وممراته المحاطة بالأشـــجار، 
الحديثـــة، مـــن خلال تصميم يدمج المســـاحات الخضراء المفتوحة مع بيئة ســـكنية 
راقيـــة. يتميز المشـــروع بإطلالاته الطبيعية الهادئة وممراته المحاطة بالأشـــجار، 
الحديثـــة، مـــن خلال تصميم يدمج المســـاحات الخضراء المفتوحة مع بيئة ســـكنية 

مما يمنح السكان تجربة معيشية متجددة يومًا بعد يوم.

ولتعزيـــز نمـــط الحيـــاة المجتمعية، يوفّر المشـــروع مســـاحة مخصصة للاســـترخاء 
والتواصـــل الاجتماعـــي، تقـــدّم مجموعـــة مختـــارة مـــن المشـــروبات والمأكـــولات 

الخفيفة، ضمن أجواء هادئة.

Ideal Atmosphere and Integrated Environment
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Unparalleled Luxury
Meticulous attention to detail marks a new standard in residential unit 
design, where true luxury is embodied through the use of the finest materials 
and superior finishes in every fixture and installation. This dedication to 
detail reflects our commitment to the highest standards of quality and 
sophistication, ensuring your aspiration for an elegant and fully integrated 
home is realized with every measure of excellence.

فخامـــــــــة منقطعــــــــة النظيــــــــــر
تمثـــل دقـــة التفاصيل نقلـــة نوعية فـــي تصاميم الوحدات الســـكنية، حيث تجســـد 
الفخامـــة الحقيقيـــة مـــن خلال اســـتخدام أفضـــل الخامـــات وأجودهـــا فـــي كافـــة 
التجهيـــزات والتركيبـــات. هـــذا الاهتمام بالتفاصيـــل يعكس التزامنـــا بأعلى معايير 
الجـــودة والرفاهيـــة، لتحقيق تطلعاتكم في الحصول على مســـكن راقٍ ومتكامل 

بكل مقاييس التميز



Spaciousness and Perfection
We have ensured the generosity of your private space by skillfully 
utilizing areas in a way that meets your aspirations, offering flexibility to 
accommodate any interior design style—allowing you to shape and adorn 
your unique world exactly as you desire.

رحابــــــــــــة المكـــــــــان وكماليتــــــــه

ضمنـــا رحابـــة فضائك الخـــاص، وذلك عن طريق توظيف المســـاحات بصـــورة ترتقي 
لتطلعاتك وتضفي مرونة على تنفيذ أي طراز من الديكورات لتزين عالمك الفريد 

كما تريد



High-Standard Elegance
The beauty and sophistication of design extend to the harmonious layout of 
the interior spaces, with generously sized kitchens that can accommodate 
all essential electrical and electronic appliances. Only the finest and most 
durable materials have been used in the kitchens and other facilities, 
ensuring your utmost comfort and peace of mind.

جماليــــــة بمقاييــــــــــس عاليـــــــــة

تمتد جمالية و روعة التصميم للتوزيع المتناســـق للمرافق الداخلية حيث خصصت 
مساحات واســـعة للمطابخ تتيح استيعاب جميع الأجهزة الكهربائية و الإلكترونية 
اللازمـــة، كما تم اســـتخدام أجود أنواع الخـــام وأكثرها متانـــة للمطابخ والمرافق 

الأخرى لضمـــــان راحتـــك

دة
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Quality That Ensures Your Comfort
We have committed to the highest standards of quality so that residents 
enjoy comfort, safety, and peace of mind. Every unit comes with 
comprehensive warranties on all works—offering you lasting assurance 
and complete peace of mind.

جـــــــــــودة تضمــــــــــــــــــن راحتـــــــــــــك

عمدنـــا بتوفير أقصى معايير الجودة لينعم قاطني المشـــروع بالراحة والسلامة 
والطمأنينة، حيث تأتي جميع الوحدات بضمانات على جميع الأعمال لراحة بالك



Rent-to-Own
Program

Annual
Lease Contracts

Flexible Purchase
& Housing Solutions

برنامج الايجار
المنتهي بخيار الشراء

الايجـــار
بعقــــــود سنويـــــة 

عملية الشراء
وبحلول عقارية مرنة

يوفـــر ريزيدنـــس النرجس تســـهيلات للراغبيـــن في العيـــش والتمتع برغـــد المكان 
وتملك الفخامة وذلك من خلال:

Residence Al Narjis offers exceptional facilities for those seeking to live in 
comfort, enjoy refined surroundings, and own true luxury, through:

Own Your Dream Home
امتـــــلك مسكـــــن الأحـــــلام
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W a r r a n t i e s

Plumbing Works

أعمال السباكـــــــــة

سنـــــة Ye a r

Interior Doors

الأبواب الداخليـــــــــة

سنـــــة Ye a r

Other materials as per the supplier’s or agent’s warranty

المواد الأخرى وفقاً لضمان المورد أو الوكيل
Waterproofing

العزل المائـــــــــي

سنوات Ye a r s

Electrical Installations

التركيبات الكهربائيـــــــــة

سنـــــة Ye a r

External Doors and Aluminum Works

الأبواب الخارجية وأعمال الألومنيوم

سنـــــة Ye a r

Structural Framework

الهيكل الإنشائـــــــــي

سنوات Ye a r s
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تأسســـت دار وإعمـــار للاســـتثمار والتطويـــر العقـــاري فـــي عـــام 2007، وهـــي 
قـــوة رائدة فـــي قطاع العقـــارات في المملكـــة العربية الســـعودية. انطلقت من 
المنطقـــة الشـــرقية، ويقـــود نموهـــا التميـــز والابتـــكار. تتخصص فـــي المجتمعات 
السكنية والمختلطة الاســـتخدام، وتركز على إنشاء بيئات معيشية عالية الجودة 

ومستدامة تلبي احتياجات الإسكان المتنوعة.

معروفة بتقديم حلول متقدمة، نجمع بين التصميم الدقيق وجودة البناء العالية 
والتســـليم في الوقت المناسب. مشـــروعاتنا تضع معايير جديدة، وتجذب الأفراد 

المتميزين الذين يبحثون عن أنماط حياة عصرية في جميع أنحاء المملكة.

Dar Wa Emaar for Investment and Real Estate Development was 
established in 2007 and has since become a leading force in the real 
estate sector in the Kingdom of Saudi Arabia. Originating from the 
Eastern Province, its growth is driven by excellence and innovation. The 
company specializes in residential and mixed-use communities, focusing 
on creating high-quality, sustainable living environments that cater to 
diverse housing needs.

Renowned for delivering advanced solutions, Dar Wa Emaar combines 
precise design, superior construction quality, and on-time delivery. Its 
projects set new benchmarks and attract distinguished individuals seeking 
modern lifestyles across the Kingdom.

وحــــــــــدات تحــــــــت الإنشـــــــــــاء

Units Under Construction

إجمالـــي عـــدد الوحـــدات المسلمـــة

Total Number of Delivered Units
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الدعــــم عبــــر الــــواتســـاب
WhatsApp Support Available

92 0004 077

الخريطـــــــة التفاعليـــــــة
Interactive Map

darwaemaar.com

التواصـــــل الإجتماعــــي
Social Communication
@dar_waemaar

مركـــــــــــــز مبيعـــــــــــات
Sales Center

الرياض - القطيف - الدمام - الخبر - المدينة المنورة - جدة
Riyadh – Qatif – Dammam – Khobar – Madinah – Jeddah

Manage Easily – Download the App

Book a visit – Tour your unit – Submit maintenance requests 
View warranties and unit details

لتجربـــة أســـهل حمـــل التطبيـــق لادارة 
جميع خدماتنا

حجز موعد - زيارة الوحدة الســـكنية - رفع طلبات الصيانة - الاطلاع 
على الضمانات ومعلومات وحدتك السكنية
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920 004 077013 881 2103
darwaemaar.com


